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Interpelacja

Zwracam sig z uprzejm4 pro5b4 w imieniu mieszkaric6w o wycinkg drzew rv pasie
drogowym ul. Kujawskiej, kt6re s4 w bardzo ztym stanie fitosanitarnym i stwarzaj4 realne
zagroherie (w zalqczeniu dokumentacja fotograficzna) oraz o nasadzenia zastgpcze w miejsca po
wycince.

Z gdry dzi gkuj g za p oryty wne r ozpatrzenie pro Sby.

Zpowahaniem




